
 

Protokoll fra årsmøte for 2024  
IL HEI Klubbhus 27 mars 2025 

 

Sak 1 Godkjenning av de stemmeberettigede 
Styret opplyste om 33 stemmeberettigede som var til stede ved oppstart av 
møtet. Alle har signert seg inn.  
Forslag fra Hovedstyret: 33 fremmøtte stemmeberettigede medlemmer 
godkjennes.  
Følgende hadde ordet i saken:  
Avstemming: 33 stemte for forslag og 0 stemte imot forslag 
 Vedtak: Stemmeberettigede ble vedtatt 

 

Sak 2 Konstituering 
 Valg av dirigent  
Forslag fra styret: Kåre Nedrebø 
 Følgende hadde ordet i saken: Ole Christian Sørensen 
Avstemming: 33 stemte for forslag og ingen stemte imot forslag  
Vedtak: Dirigent ble vedtatt.  

Sak 2.2 Valg av protokollfører  
Forslag fra styret at Kristin Aanonsen blir protokollfører 
 Følgende hadde ordet i saken: Ole Christian Sørensen 
Avstemming: 33 stemte for forslag og ingen stemte imot forslag  
Vedtak: Protokollfører ble vedtatt.  

Sak 2.3 Valg av 2 personer for signering av protokoll  
Svend Ødegård og Pål Morten Hansen meldte seg til å signere protokoll. 
Følgende hadde ordet i saken: Kåre Nedrebø 
Avstemming: 33 stemte for forslag og ingen stemte imot forslag  
Vedtak: Signatur ble vedtatt.  

Sak 3 Godkjenning av innkalling og saksliste 
Innkalling og saksliste ble fremvist. 
Forslag fra styret: Innkalling og sakliste godkjennes.  
Følgende hadde ordet i saken: Kåre Nedrebø, Ole Christian Sørensen og 
Svend Ødegård 
Avstemming: 33 stemte for forslag og ingen stemte imot forslag  
Vedtak: Saksliste ble vedtatt.  
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Sak 4  Gruppenes årsberetninger for 2024 
 
Fotball gruppens årsberetning 

Årsberetning ble fremvist på storskjerm. 
Følgende hadde ordet i saken: Bjørnar Sveinsson, Ronny Larsen 
Kommentar:  
Takk til alle de mange som bidrar til drift og dugnad i fotballgruppen. Vi har 
flinke folk, og tar gjerne imot flere som vil hjelpe oss. 
I årsskiftet inngikk IL HEI en ny utstyr/klær avtale med Hummel, HEI er 
fornøyd med Hummel som leverandør og forlenget avtalen for 6 nye år. Alle 
lagene fikk nye klær. Alle medlemmer/foresatte får svært gode rabatter på 
Beha Sport i Porsgrunn. 

  

Håndball gruppens årsberetning 

Årsberetning ble fremvist på storskjerm. 
Følgende hadde ordet i saken: Brit Lundgård  
Kommentar:  
Det er god rekruttering til de yngre lagene, de eldre lagene har færre 
spillere og noe lavere rekruttering. Håndballgruppen er i gang med trinn 2 i 
sin sertifisering. Håndball gruppe har gjennomført vellykket gjennomførte 
treningshelger, kurs, cup’er og aktivitetsturneringer. 
 

 

Ski gruppe gruppens årsberetning 

Årsberetning ble fremvist på storskjerm. 
Følgende hadde ordet i saken: John Inge Myrvang.  
Kommentar:  
God økonomi, vellykkede aktivitet og flinke folk. Snøkanoner og bra med snø 
har gjort sesongen vellykket 

 

E-sport gruppe gruppens årsberetning 

Årsberetning ble fremvist på storskjerm. 
Følgende hadde ordet i saken: Snorre Nenseth 
Kommentar:  
E-sport mister medlemmer fordi det er vanskelig å få foreldre til å bidra i 
gruppen. Vi jobber med å få inn flere spillere og planlegger flere større E-
sport arrangementer i løpet av året. E-sport fikk innvilget søknad til 
Gjensidestiftelsen på kr 250 000 og skifter ut hele PC utstyrsparken, det er 5 
år siden forrige fornyelse. Det er god struktur i gruppen og har godt 
samarbeid med andre E-sport grupper.  

 

 

 



HEI Damegruppe årsberetning 

Årsberetning ble fremvist på storskjerm. 
Følgende hadde ordet i saken: Gerd Horten, Ole Christian Sørensen 
Kommentar: 
Damegruppe har møter hver mandag på klubbhuset. De har hatt julemesse, 
mannekeng oppvisning, baker lefser, håndarbeid og har faste 
medlemskvelder. Damegruppe hjelper også på kjøkkenet med fotball cup’er 
fotballskole og andre arrangementer. 
Damegruppe har god økonomi. I år har de delt ut til sammen 56 000 til ski, 
håndball og fotball lag som søker om støtte.  
Applaus til Damegruppe! 

 

HEI Seniorlaug årsberetning 

Årsberetning ble fremvist på storskjerm. 
Følgende hadde ordet i saken: Kåre Nedrebø, Bjørn Tullerud, Ole Christian 
Sørensen.  
Kommentar: 
Seniorlaug har jevnlige møter med hygge og foredragsholdere på 
fredagskvelder, nye medlemmer er velkomne. 
Dugnadsgruppe Senior møtes hver tirsdag og torsdag formiddag i Klubbhuset. 
De gjør en betydelig innsats med vedlikehold i Klubbhus og arbeid ute på 
anlegget, samt hyggelige kaffestunder. IL HEI hadde ikke klart seg uten 
Seniorlauget.  
Applaus til Seniorlauget! 

 

 Forslag fra styret: Gruppenes årsberetningene godkjennes under ett. 
Avstemming: 33 stemte for forslag og ingen stemte imot forslag  
Vedtak: Årsberetningene fra gruppene ble godkjent 

 

 

Sak 5  Hovedlagets årsberetning for 2024  
Årsberetning ble fremvist på storskjerm. 
Følgende hadde ordet i saken: Ole Christian Sørensen. 
Kommentar:  
Det er avholdt 7 IL HEI Hovedstyre møter i 2024. Det er også avholdt møter 
for å ferdigstille IL HEI bærekraft mål og IL HEI «Visjon og verdier. IL HEI 
«Visjon og verdier» blir kommunisert ut til alle i 2025. 
Idrettslaget gjennomfører cuper, skoler, god kiosk drift og forvalter 
hallvakter for Porsgrunn Kommune hele året. I tillegg kommer salgsdugnader 
og lotteri/loddbøker. 
Hovedstyret er veldig glad for at foreldre og idrettslagets medlemmer deltar 
og bidrar til at alle disse viktige aktivitetene blir gjennomført.   

Økonomi: IL HEI har god økonomi, idrettslaget holder budsjettene og skaper 
positive resultater. Det er i fremtiden aller viktigst med vedlikehold og å ta 
vare på verdier som IL HEI allerede har. Fremover ser vi at pengestøtter fra 



kommune og andre vil bli mindre. Det har vært noe varierende resultat i 
gruppene og ting har sine gode årsaker til det. 

  
Forslag fra styret: Hovedlagets årsberetning godkjennes.  
Avstemming: 33 stemte for forslag og ingen stemte imot forslag  
Vedtak: Hovedlagets årsberetning ble godkjent 

   

 

Sak 6  Gruppene sitt regnskap for 2024   
Gruppenes regnskap ble fremvist på storskjerm. Regnskapene ble forklart og 
gjennomgått av Hovedstyrets leder.  

Disse hadde ordet: Ole Christian Sørensen, Bjørnar Sveinsson, Brit 
Lundegaard, John Inge Myrvang, Snorre Nenseth 

Kommentarer:  
Dirigent: Det avholdes samlet avstemming over regnskap, «Uttalelse fra          
ledelsen» og «Revisors beretning» for 2024 (Sak 6, 7, 8) 

Fotball: Positiv resultat og godt fornøyd med sitt regnskap.  
 
Håndball: God omsetning på cup’er og annet, men noe negativt resultat 
blant annet pga økte kostnader til kommunen for leie av Heistad hallen. 
 
Ski: Positivt resultat og fornøyd med 2024, god bidragsyter til idrettslaget. 
 
E-sport: Noe negativt resultat pga lavere inntekt på treningsavgifter enn 
forventet.  
 
Konklusjon:  Alle gruppene hadde god kontroll på sin økonomi i 2024 

  

 

Sak 7. Hovedlagets regnskap for 2024 
Hovedlagets regnskap og årsregnskap 2024 IL HEI ble fremvist på storskjerm. 
Regnskapene ble forklart og gjennomgått av Hovedstyrets leder.  
Disse hadde ordet: Ole Christian Sørensen  

Kommentar: Noe redusert inntekt, men positivt totalt resultat.  
Ingen kommentarer fra salen 

 

 

Sak 8.  Revisors beretning og uttalelsen fra ledelsen for 2024 

Uavhengig revisors beretning og uttalelsen fra ledelsen ble fremvist og 
gjennomgått på storskjerm.  
Følgende hadde ordet i saken: Ole Christian Sørensen 
Kommentarer: Ingen 



Forslag fra styret:  
Gruppenes regnskap godkjennes 
Årsregnskap og Hovedlagets regnskap godkjennes 
 «Uttalelse fra ledelsen» godkjennes 
«Revisors beretning» godkjennes 
Avstemming: 31 stemte for forslag og ingen stemte imot forslag  
Vedtak: Gruppenes regnskap, IL HEI årsregnskap, Revisors beretning og 
uttalelsen fra ledelsen ble godkjent 

 

 

Sak 9. Kontrollutvalgets beretning for 2024 
Kontrollutvalgets beretning ble fremvist og gjennomgått på storskjerm.  
Følgende hadde ordet i saken: Ole Christian Sørensen, Kåre Nedrebø 
(dirigent) 
Kommentar:  
Idrettslaget har utført alle sine lovpålagte oppgaver. Punkter i beretning er å 
tolke som forslag til forbedring, men ikke å anse som pålagte oppgaver. Det 
avholdes ingen avstemning og kontrollutvalgets beretning tas til 
etterretning. 
Vedlagt: Kontroll utvalgets beretning 
Forslag fra styret: Kontrollutvalgets beretning godkjennes.  
Avstemming: 33 stemte for forslag og ingen stemte imot forslag  
Vedtak: Kontroll utvalgets beretning ble godkjent 

 

Kontrollutvalgets beretning for 2024  

I henhold til NIFs lov § 2-12 avgir herved kontrollutvalget i Idrettslaget HEI sin beretning.  

Kontrollutvalget skal kontrollere at styret utfører de oppgaver styret er tillagt etter Idrettslagets lov.   

Vi har utført følgende handlinger:  

Vi har gjennomgått protokoll for årsmøtet, styrets protokoller, samt andre dokumenter utvalget har 
funnet det nødvendig å gjennomgå.  Vi har fått alle opplysninger som vi har bedt om fra Heis styre. Vi 
har gjennomgått årsberetningene for 2024 og det styrebehandlede årsregnskapet for 2024.    

Regnskapet viser et overskudd på kr 1 082 164,- mot budsjettert 597 000,-.  

Kontrollutvalget har følgende merknader til forvaltningen av idrettslaget:  

Kjønnsbalansen i hovedstyre, når det er over 3 stk i styre skal det være minimum 2 av hvert kjønn. Vi 
er akkurat innenfor med valgkomiteens innstilling, men det burde jobbes for å rekruttere flere 
kvinner. 

Overordnet skal alle idrettslag arbeide for lik kjønnsfordeling i alle sine ledd, og begge kjønn skal 
være representert ved valg/oppnevning og representasjon. Det er flere utvalg og komiteer hvor det 
ikke er kjønnsbalanse. Her må idrettslaget jobbe bedre med rekruteringen.  

Det er nytt av året at det er laget saksnummer på saker som følger sakene. Dette har gjort jobben 
med å kontrollere arbeidet vesentlig lettere for klubbens medlemmer og kontrollkomite.  



Det er ikke avholdt styremøter i 4. kvartal 2024, idrettslaget har ikke ansatt daglig leder. 
Kontrollkomiteen anbefaler at det lages en møteplan for styre møtes minimum 1 gang i kvartalet. 
Helst 1 gang i måneden.  Møtet avholdt i november 2024 var ikke et vanlig styremøte med budsjett 
på agendaen.  

Årsmøtet avholdt i 2023 ble det i sak 15.2 vedtatt at gruppestyrene skulle inviteres til styremøtene 
minimum 2 ganger pr år. Dette er gjennomført.  

Hei il sin lovnorm er en mal som er hentet fra Norges idrettsforbund. Denne er ikke fylt ut, dette må 
utføres i 2025 og vedtas på årsmøtet.  

Kontrollkomiteen foreslår at styret utarbeider en vedlikeholds og investeringsplan for kommende 5 
år., denne kan behandles på årsmøtet og kan gjøre jobben for styret og anleggskomiteen lettere og 
mer forutsigbar. Gir også en forutsigbarhet for medlemmer som lurer på hva som foregår på 
anlegget.  

Håndballen har drevet 2024 med underskudd, kontrollkomiteen har undersøk årsaken til at det er en 
stor post i regnskapet på andre kostnader. Dette forklares med «hall leie» for aktivitetene som har 
inntekter. Hall leien er blitt høyere enn budsjettert. Det er gjort forsøk på å hente inn med mer kiosk 
aktivitet.  

E- sport har drevet med underskudd. Utgiftene har vært som budsjettert, men inntektene er vesentlig 
under budsjett.  Det er færre aktive i gruppen enn budsjettert. Det er gjort justeringer i budsjett for 
2025.  

 

 

Konklusjon  

Det er kontrollutvalget konklusjon at styret har utført de oppgaver som det er tillagt etter loven, og 
kontrollutvalget anbefaler at styrets beretning og idrettslagets årsregnskap for 2024 godkjennes av 
årsmøtet.  

 

Sted, dato  

Porsgrunn 23.03.2025 

   

Joakim Brandhaug      Kathryn Lee Hansen 

Signatur leder       Signatur medlem 

 

 

 

 

 

 



Sak 10. Info om IL HEI baner, anlegg og drift.  

 Følgende hadde ordet i saken: Morten Kjørholt-Pettersen 

1. Ingen store investeringer i 2024 
2 Den viktigste oppgaven er å ta vare på anlegget vårt. HEI anlegget er 

robust, men det kreves mye for å holde alt i orden. Vi skal være 
forsiktige med store nye investeringer. Kommunens økonomi er stram, 
det blir antagelig mindre økonomiske overføringer til alle idrettslagene i 
Porsgrunn i årene som kommer. 

3 Vi har fremtidig vedlikehold og utbedringer som må tas. Det vil blant 
annet være kunstgress på Tores plass og utvendig tak på klubbhuset.  

4 Det er kommet forslag til årsmøte vedr anlegg. Idrettslaget vil forholde 
seg til vedtak som blir gjort av årsmøte i forbindelse med innkomne 
forslag til årsmøte, se sak 15. 

5 Kunstgress banene: Jan og Geir gjør en fantastisk jobb på anlegget vårt i 
sin fritid. De hadde ca 600 dugnadstimer i 2024 med å slådde baner, 
gummi håndtering, måke snø fra baner, kjøre bort snø, salt på baner osv. 
I løpet av vinteren starter Jan og Geir ofte kl 12 med arbeid på baner for 
at barna kan begynne å trene fra kl 17. IL HEI har godt utstyr og maskiner 
til vedlikehold, om vi ikke hadde hatt dette så måtte HEI kjøpt alle disse 
tjenestene.  

6 Heistad hallen: IL HEI er heldige som har inntekt på hallvakt dugnad, 
flere idrettsanlegg har mistet denne dugnaden fra Porsgrunn Kommune. 

7 Heistad hallen: Planer om ungdomsklubb i hallen skal opp som 
orienteringssak og folkemøte i april. På grunn av dårlig kommune 
økonomi antar man at ungdomsklubb i Heistad hallen vil være flere år 
frem i tid. 

8 Kiosk drift: 2 fotball kiosker og 1 håndball kiosk fungerer godt. 
9 Idrettslaget tar gjerne imot flere foreldre som ønsker å bidra med 

dugnad. 

Kommentar: Ingen avstemning. Info om baner og anlegg tas til etterretning. 

 
 
  

Sak 11. Fastsettelse av medlemskontingent for 2025 

Medlemskontingent ble forklart og fremvist på storskjerm.  
Beløp er ikke endret. 

  Medlemskontingent aktive medlemmer:  Kr 500,-  
 Medlemskontingent Damelag og Seniorlaug: Kr 200,- 
Medlemskontingent Støttemedlemmer:  Kr 200,- 
Trenere, lagledere, gruppeledere:   Kr 50,- 

Følgende hadde ordet i saken: kåre Nedrebø (dirigent) 
Forslag fra styret: Medlemskontingent godkjennes 
 Avstemming: 31 stemte for forslag og ingen stemte imot forslag 
 Vedtak: Medlemskontingentene ble godkjent. 

 



Sak.12. Fastsettelse av gruppenes treningsavgifter for 2025  

 

Sak 12.1 Treningsavgiftene for Fotball medlemmer 
Treningsavgift for aktive fotball medlemmer ble fremvist for medlemmene 
på årsmøtet.  
Følgende hadde ordet i saken: Bjørnar Sveinsson, Kåre Nedrebø (dirigent) 
Ole Christian Sørensen.  
Kommentar: 
Gruppestyret i fotball foreslår økning av treningsavgift pr aldersgruppe med 
10%. Maks beløp pr familie er foreslått økt til kr 4 500. Siste endring var i 
2021. 
 

 

Lag / Alder Årstall født Gutt / 
Jente 

Pris år 2024 Pris år 2025 

A-lag  G 3840 4200 
Dame-lag  J 3840 4200 

Junior-lag  G 3600 3900 

C-lag  G 1500 1700 

7-er lag  G 1250 1400 

17 år 2008 J/G 3240 3600 

16 år 2009 J/G 3240 3600 

15 år 2010 J/G 3240 3600 

14 år 2011 J/G 2760 3000 

13 år 2012 J/G 2640 2900 

12 år 2013 J/G 2040 2200 

11 år 2014 J/G 1920 2100 

10 år 2015 J/G 1920 2100 

9 år 2016 J/G 1800 2000 

8 år 2017 J/G 1560 1700 

7 år 2018 J/G 1440 1600 

6 år 2019 J/G 720 800 

5 år 2020 J/G 0 0 

 

Forslag fra styret: Treningsavgiftene vedtas, beløpene blir avrundes til 
nærmeste 100. Se tabell over. 
 Avstemming: 31 stemte for forslag og ingen stemte imot forslag. 
 Vedtak: Treningsavgift fotball 2025 ble godkjent. 

 

 



 

 

Sak 12.2 Treningsavgiftene for håndball medlemmer 
Treningsavgift for aktive håndball medlemmer ble fremvist for medlemmene 
på årsmøtet.  
Følgende hadde ordet i saken: Brit Lundegaard, Kåre Nedrebø (dirigent)  
Kommentar:  
Gruppestyret i håndball foreslår økning av treningsavgift kr 100 pr 
aldersgruppe. Maks beløp pr familie er foreslått økt med kr 100 til kr 3 900. 

 
 

Lag / Alder Årstall født Pris år 2024 Pris år 2025 

Senior  2200 2300 

18 år 2007 1800 1900 

17 år 2008 1800 1900 

16 år 2009 1800 1900 

15 år 2010 1800 1900 

14 år 2011 1800 1900 

13 år 2012 1600 1700 

12 år 2013 1600 1700 

11 år 2014 1600 1700 

10 år 2015 1000 1100 

9 år 2016 1000 1100 

8 år 2017 500 600 

7 år 2018 500 600 

6 år 2019 500 600 

 

Forslag fra styret: Treningsavgiftene håndball vedtas. Se tabell over 
 Avstemming: 31 stemte for forslag og ingen stemte imot forslag. 
 Vedtak: Treningsavgift håndball 2025 ble godkjent. 

 

 

 

 

 

 

 



 

Sak 12.3 Treningsavgift for Ski medlemmer 2025 
Treningsavgift for aktive ski medlemmer ble fremvist for medlemmene på 
årsmøtet.  
Ingen økning av treningsavgiftene for ski medlemmer.  

Alle aldersgrupper: kr 800 pr år 

Forslag fra styret: Treningsavgift for ski gruppe godkjennes. 
Avstemming: 31 stemte for forslag og ingen stemte imot forslag 
 Vedtak: Treningsavgiftene for ski sesong 2025 ble godkjent 

 

 

   Sak 12.4 Treningsavgift for E-sport medlemmer 2026 
Treningsavgift for aktive E-sport medlemmer ble fremvist for medlemmene 
på årsmøtet.  

Følgende hadde ordet i saken: Snorre Nenseth, Kåre Nedrebø 
Kommentar: 
Gruppestyret i E-sport foreslår økning av treningsavgift med kr 100 pr 
aldersgruppe. Maks pris pr familie: Kr 3000. Dette vil gjelde fra og med 
2026. Treningsavgift 2025 ble fakturert i februar. 

 

Lag / Alder Pris 2025 Pris 2026 Avrundet beløp 
2026 

Senior 18 år + 1 000 1 100 1100 

12 – 17 år  1 800 1 980 2000 

9 - 11 år 1 200 1320 1300 

 

Forslag fra styret: Treningsavgiftene vedtas, beløpene blir avrundes til 
nærmeste 100. Se tabell over. 
 Avstemming: 31 stemte for forslag og ingen stemte imot forslag 
 Vedtak: Treningsavgift E-sport for sesong 2026 ble godkjent. 

 

Sak 13. Gruppenes budsjetter for 2025 
Gruppenes budsjetter ble forklart og fremvist for medlemmene på årsmøtet. 

 Følgende hadde ordet i saken: John Inge Myrvang, Ole Christian Sørensen, 
Ronny Larsen, Brit Lundegaard. 
Kommentar:  
Gruppenes budsjettene for 2025 er usikre (Ole Chr Sørensen) 
Forslag fra styret: Gruppenes budsjetter for 2025 godkjennes 
 Avstemming: 29 stemte for forslag og ingen stemte imot forslag 
 Vedtak: Gruppenes budsjetter for 2025 ble godkjent. 

 



Sak 14. Hovedlag budsjett for 2025 
Hovedlagets budsjett ble forklart og fremvist for medlemmene på årsmøtet.
 Følgende hadde ordet i saken: John Inge Myrvang, Ole Christian Sørensen. 
Kommentar: Hovedlagets for 2025 er usikre (Ole Chr Sørensen) 
Forslag fra styret: Hovedlagets budsjett for 2025 godkjennes 
 Avstemming: 29 stemte for forslag og ingen stemte imot forslag 
 Vedtak: Hovedlagets budsjett for 2025 ble godkjent. 

 

 

Sak 15. Behandling av innkomne forslag til Årsmøtet 

 

Sak 15.1 Utvidelse av rulleskiløype (se forslag vedlagt) 
 Skigruppes forslag forklart og fremvist for medlemmene på årsmøtet.
 Følgende hadde ordet i saken: John Inge Myrvang, Morten Kjørholt 
Pettersen, Bjørn Tullerud. 
Kommentar:  
Pristilbud fra Eckholdt Entreprenør AS er mottatt. Skigruppe vil sende 
søknader til fond og stiftelser for å finansiere forlengelse av skiløype. Det vil 
ikke bli oppstart av prosjekt før evt tilstrekkelige midler er mottatt. 
Skigruppe ønsker aksept for å jobbe videre med dette. 
Forslag fra styret: Årsmøtet godkjenner sak under forutsetninger som 
skigruppe selv har satt. 
 Avstemming: 29 stemte for forslag og ingen stemte imot forslag 
 Vedtak: Forutsetninger for forlengelse av rulleskiløype ble vedtatt 

 

Sak 15.2 Muligheter for ny kiosk, (se forslag vedlagt) 

 Fotball gruppe v/ Chetan Solvik Prabahkar sitt forslag ble forklart og 
fremvist for medlemmene på årsmøtet. 
 Følgende hadde ordet i saken: Morten Kjørholt Pettersen, Pål Morten 
Hansen, Geir Pedersen, Ole Christian Sørensen. 
Kommentar:  
Fotball gruppe ønsker problemstilling belyst og at Årsmøtet ber IL HEI 
Hovedstyret om å jobbe videre med saken, muligheter, konkretisering av 
beliggenhet, kostnader og begrensinger.  
Forslag fra styret: Årsmøtet gir hovedstyret tillatelse til å belyse muligheter 
for ny kiosk og eventuelt se på muligheten for å bygge dette på dugnad.  
Avstemming: 26 stemte for forslag og ingen stemte imot forslag- 
 Vedtak: IL HEI Hovedstyret konkretiserer muligheter for ny kiosk 

 

 

 

 

 

 



 

Sak 15.3 Fast-montere 3x3 vanter og kunstgress, (se forslag vedlagt) 
 Fotball gruppe v/ Christoffer Corzani sitt forslag ble forklart og fremvist for 
medlemmene på årsmøtet. 
 Følgende hadde ordet i saken: Christoffer Corzani, Morten Kjørholt 
Pettersen, Geir Pedersen, Ole Christian Sørensen, Leif Asphaug. 
Kommentarer:  
Det søkes om spillemidler til dette tiltaket.  
Før dette området evt kan etableres må støttemur rettes opp. Ved fare for 
at støttemur kan rase mot Klubbhuset, så vil Hovedstyret se på løsning for, 
og iverksette, 3x3 vant området før spillemiddel-tildeling,- og i forbindelse 
med reparasjon av støttemur. 
Forslag fra styret: Årsmøtet gir Hovedstyret mandat til å utvikle forslaget 
videre og evt søke om spillemidler til dette tiltaket.  
 Avstemming: 26 stemte for forslag og ingen stemte imot forslag 
 Vedtak: Årsmøtet gir Hovedstyret mandat til å utvikle forslaget videre og evt 
søke om spillemidler til dette tiltaket.  
 

 

Sak 15.4 Ny asfalt rundt hovedbanen (Morten plass) 
 Anleggs gruppe v/Morten Kjørholt Pettersen sitt forslag ble forklart og 
fremvist for medlemmene på årsmøtet. 
 Følgende hadde ordet i saken: Morten Kjørholt Pettersen, Geir Pedersen 
Kommentarer:  
Asfalt arbeid må gjøres i sommer sesongen 2025. Dette kan ikke vente og er 
et helt nødvendig vedlikehold. 
Avstemming: 26 stemte for forslag og ingen stemte imot forslag. 
 Vedtak: Legging av ny asfalt rundt Mortens plass ble vedtatt 

 
 

 

Sak 15, 1-3 Alle forslag til årsmøte og innstilling fra Årsmøtet: 
Kommentar fra dirigent Kåre Nedrebø:  
Årsmøtet gir Hovedstyret mandat til å vurdere, evt utvikle og sette prioritert 
rekkefølge på disse forslag 15.1, 15.2 og 15.3.  
Det kan søkes om spillemidler og sendes søknader til fond og stiftelser. 
Årsmøtet godkjenner prinsippene. Hovedstyret kommer tilbake med en 
fornuftig plan til årsmøtet i 2026 

 

 

 

 

 

 



Sak 16. Valg av gruppenes styre 
Gruppestyrene med sine utvalg ble fremvist på storskjerm for årsmøtet. 

 

Sak 16.1 Fotball sitt gruppestyre 2025: 
 

Fotballstyret 
Styreleder    Bjørnar Sveinsson 
Nestleder    Chetan Solvik Prabhakar 
Styremedlem     Nicole Renner 
Styremedlem    Sverre Sveen 
Styremedlem     Ronny Larsen 
Styremedlem     Svend Ødegård 
Styremedlem     Peter Asphaug Stordalen 

 

Sportslig utvalg 
Sportslig Leder   Sverre Sveen 
Sportslig medlem   Chetan Solvik Prabhakar 
Sportslig medlem   Stig Eriksen 
Sportslig medlem    Alexander Lundberg 
Sportslig medlem   Tomas Bergstrøm 
Sportslig Spiller utvikler  Nicolay H Hagen 
Sportslig Trener utvikler  Jan Åge Mikalsen 

 

Dugnads gruppe Fotball 
Kiosk     Heidi Pedersen og Jeanette Larsen 
Lotteri     Silje Niemi (slutter sommer 25) 
Cuper      Ida Øen (slutter mai 25) 
Fotballskole     Håvard Haugli Nybråten og Patrick Løvig 
Papirdugnad    Svend Ødegård 
Samarbeidspartnere/Sponsor  Bjørnar Sveinsson 

 
 

 Følgende hadde ordet i saken: Bjørnar Sveinsson, Brit Lundegaard, Ole 
Christian Sørensen, Ronny Larsen. 
Kommentar:  
Velkommen til nytt styremedlem Peter S. Stordalen.  
Gruppestyre-medlemmer som representere de yngste lagene ble etterspurt. 
Sammensetningen mot de yngste lagene ble forklart, disse er representert. 
Kvinneandel mangler.  
Forslag fra styret: Fotball styret godkjennes 
Avstemming: 26 stemte for forslag og ingen stemte imot forslag 
 Vedtak: Styret i Fotball gruppe for 2025 ble godkjent 

 

 



 

Sak 16.2 Håndball sitt gruppestyre 2025: 

Styreleder / Sportslig leder   Brit Lundegaard 
Styremedlem, økonomi   Tonje Schybaj-Antonsen 
Styremedlem, info ansvarlig      Hanne B Olstad 
Styremedlem, kiosk / arrangement    Hanne Westrum, Mariann Knutsen 
Styremedlem, arrangement ansvarlig     Pål Morten Hansen,Viggo Nørgaard 
Styremedlem, materialforvalter  Stian Hansen 
Styremedlem/rekruttering/barnehåndball  Anne Tveråen Solli    

Følgende hadde ordet i saken: Brit Lundegaard 
Kommentar:  
Velkommen til nytt medlem Tonje Schybaj-Antonsen. 
Forslag fra styret: Håndball styret godkjennes 
Avstemming: 26 stemte for forslag og ingen stemte imot forslag 
 Vedtak: Styret i Håndball gruppe for 2025 ble godkjent 

 

16.3  Ski sitt gruppestyre 2025 
 
Leder:       Thore Kornmo 
Nest leder/regnskap/anlegg   John Inge Myrvang 
Styremedlem:     Ragnhild Skagestad 
Styremedlem:     Anders Franche 
Styremedlem     Ellen Saga        
Styremedlem     Jarle Fykerud 

Følgende hadde ordet i saken: John Inge Myrvang 
Kommentar:  
Velkommen til nytt medlem Jarle Fykerud 
Avstemming: 26 stemte for forslag og ingen stemte imot forslag 
 Vedtak: Styret i Ski gruppe for 2025 ble godkjent 

 

Sak 16.4 E-sport sitt gruppestyre 2025 

Leder:      Håvard Dahl Haugan   
Nestleder     ------------------------- 
Styremedlem     Terje Wold  
Styremedlem     Ulrik Hauk Abrahamsen 
Styremedlem     Snorre Nenseth  
Styremedlem     Ann Helen Oterholt Berg  

 

 Følgende hadde ordet i saken: Snorre Nenseth 
Avstemming: 26 stemte for forslag og ingen stemte imot forslag 
Vedtak: Styret i E-sport gruppe for 2025 ble godkjent 

 

 



 

Sak 16.5 Damegruppe sitt gruppestyre 2025: 

Leder:    Audhild Dahl 
Nestleder   Mariann Ørvik 
Kasserer    Berit Furumo 
Sekretær    Gerd Horten 
Styremedlem    Sissel Karlsen 
Styremedlem    Hege Larsen 
Styremedlem    Torhild Gule 
Varamedlem    Margrethe Svendsen 
Revisor:   Gunne Hegglid 

 

Kommentar:  
Kåre Nedrebø (dirigent):  
Gruppe styret er tatt til etterretning. Damegruppe velger selv sitt styre. 

 

 

Sak 16.6 Seniorlaug sitt gruppestyre i 2025 
 
Leder   Jon Helge Helgerud 
Kasserer  Gunne John Hegglid   
Sekretær  Oddvar Gule 
Styremedlem  Dag Maas 
Styremedlem   Hans Kristian Furumo 
Vara medlem   Jan E. Skarding 
Valgkomité  Bjørn Dahl og  Kåre Nedrebø 
Revisor:   Jan Erik Forså 

Kommentar:  
Kåre Nedrebø (dirigent):  
Gruppe styret er tatt til etterretning. Seniorlauget velger selv sitt styre. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



Sak 17. Valg av IL HEI Hovedstyre  

IL HEI Valgkomité innstiller følgende personer til IL HEI Hovedstyret for 2025:  

Hovedstyrets leder:     Christoffer Corzani (2 år) 
Nestleder og anleggsansvarlig:  Morten Kjørholt Pettersen (1 år) 
Styremedlem     Ole Christian Sørensen (2 år) 
Styremedlem     Hege Svendsen (2 år) 
Styremedlem:     Ragnhild Skagestad (2 år) 
Styremedlem:     Jon Helge Helgerud (2 år) 
Styremedlem     Geir Pedersen (1 år) 

   

Disse er på valg fra 2025: 
Christoffer Corzani    2 år 
Ole Christian Sørensen    2 år 
Ragnhild Skagestad    2 år 
Hege Svendsen    2 år 
Jon Helge Helgerud    2 år 

 

Følgende hadde ordet i saken: Ole Christian Sørensen, Christoffer Corzani, 
Kåre Nedrebø (dirigent) 
Kommentarer:  
Takk til avtroppende styreleder Ole Christian Sørensen.  
Velkommen til ny styreleder Christoffer Corzani. 
Takk til avtroppende styremedlemmer: Truls Aakre-Thunold og Beate Madsen 
Forslag fra styret: Hovedstyrets medlemmer godkjennes 
Avstemming: 26 stemte for forslag og ingen stemte imot forslag 
 
 Vedtak: Hovedstyret i IL HEI for 2025 ble godkjent 

 
 

Sak 18. Valg av kontroll komité 

IL HEI Valgkomité innstiller følgende personer til IL HEI kontroll komite for 
2025:  
Joakim Brandhaug   Fortsetter som medlem i 2025 
Truls Aakre Thunold   Nytt medlem fra 2025 
Kathryn Lee Hansen   Går ut av kontroll komite 

Følgende hadde ordet i saken: Brit Lundgård, Ole Christian Sørensen, Kåre 
Nedrebø (dirigent) 
Kommentarer:  
Velkommen til nytt medlem: Truls Aakre-Thunold. 
Kvinneandel mangler. I hht regler skal kontroll komite også ha et 
varamedlem.  
Forslag fra styret: Kontroll komiteens medlemmer godkjennes 

Avstemming: 26 stemte for forslag og ingen stemte imot forslag 
 Vedtak: Kontroll komite i IL HEI for 2025 ble godkjent 



Sak 19. 

Sak 20: 

Valg av valg komite 

Medlem valgkomite: Sverre Sveen 
Medlem valgkomite: John Inge Myrvang 

Fortsetter i 2025 
Nytt medlem i 2025 

Forslag fra styret: Valg komiteens medlemmer godkjennes 
Avstemming: 26 stemte for forslag og ingen stemte imot forslag 
Vedtak: Valg komite i IL HEI for 2025 ble godkjent 

Markering 

Avtroppende IL HEI Styreleder, Ole Christian Sørensen, gir styremøte klubben 
videre til ny IL HEI Styreleder Christoffer Corzani. 
Overrekkelse av blomster til avtroppende hoved-styremedlem Truls Aakre
Thunold. (Avtroppende hovedstyremedlem Beate Madsen var ikke til stede) 
Overrekkelse av gave til avtroppende Hovedstyre-leder Ole Christian 
Sørensen. 
Velvalgte ord fra Hovedstyre nestleder, Morten Kjørholt Pettersen, til Ole 
Christian Sørensen (10 år som styreleder i IL HEI). 
Velvalgte fine ord fra Ole Christian Sørensen til årsmøte fremmøtte og 
hovedstyret, takker for seg etter 10 år som styreleder IL HEI 

Signering av protokoll 

Årsmøte IL HEI avholdt 27.03.2025 

Heistad, 21. april 2025 

Svend Ødegård 
Medlem IL HEI 

V$:J:.!n. Oce /\.0 "5,g:o ,----..,
Kristin Aanonsen 
(Protokollfører) 

Pål Morten Hansen 
Medlem IL HEI 




